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Inför kulturnämnden i juni saknade vi det sedvanliga ärendet om ”Stöd till konstnärlig 
produktion och kulturarrangemang över 400 000 kr”. Ett ärende som under många år varit en 
självklarhet inför sommaren. Där har kulturnämnden fattat beslut om kulturstöd inför 
kommande år, d.v.s. en möjlighet för sökanden att få tidiga besked och möjlighet att kunna 
planera sin verksamhet.  

I Nystartsrapporten konstaterar kulturbranschen att man efterfrågar framförhållning när det 
gäller beslut om kulturstöd. Nu går förvaltningen och den styrande majoriteten i helt motsatt 
riktning och detta utan att informera nämnden om denna förändring. Vi anser att detta är av 
principiell art och att nämnden åtminstone borde blivit informerad inför nämndsmötet. Vi 
förstår att utlysning av kulturstöd och därigenom också beslutstillfällen i grunden är ett beslut 
som förvaltningen har att besluta om.  

1. Hur rimmar borttagandet av ”junibeslutet” med Nystartsrapportens önskan om längre 
framförhållning när det gäller kulturstödsbesluten? 

2. Hur har denna förändring av praxis tagits emot av de sökande som brukar söka tidigt? 
3. Varför informerades inte nämnden om denna förändring?
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